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Geachte mevrouw van der Wal-Zeggelink,

Hierbij mijn reactie op het mogelijke verbod op haas en konijn en het mogelijk aanpassen 
van de wildlijst.

Verbinding,

De jager voelt zich verbonden met zijn jachtveld, dit is vergelijkbaar met een boer die al 
generaties op dezelfde grond zijn boerenbedrijf onderhoudt. De samenwerking tussen jager 
en boer zijn hierbij van groot belang. Zij hebben elkaar nodig als het gaat om het 
beschermen (zoeken naar reekalver en jonge hazen maar ook weidevogel nesten 
beschermen tijdens werkzaamheden op het land) maar ook om soorten te bejagen of 
verjagen (soorten die het gewas vernielen of nuttigen). De samenwerking tussen Jagers, 
boeren en buitenlui gaat al generaties terug en zorgt ook dat er al eeuwenlang bepaalde 
wildsoorten een goed leven hebben op het platteland. De jager voelt de 
verantwoordelijkheid voor zijn jachtveld en daarbuiten. Al deze inspanningen die door deze 
partijen worden geboden zorgt ervoor dat de wild soorten zich thuis voelen en voldoende 
voedsel, dekking en rust hebben, denk aan het aanleggen van akkerranden, 
wild(voeder)akkers en het aanleggen van houtwallen. Dit wordt niet alleen door de dieren 
gewaardeerd, ook de insecten worden gestimuleerd. Zo kan eenieder genieten als de fauna 
soorten zichtbaar aanwezig zijn. Wanneer de wildstand in evenwicht is en de stand van de 
populatie het toelaat wordt er in het jachtseizoen gejaagd volgens traditie en worden de 
normen en waarden al generaties lang onderhouden, diezelfde groepen voelen zich 
verbonden tijdens zo’n jacht dag wat zo’n dag tot een mooie herinnering maakt! 

Wanneer er soorten zijn die in stand afnemen zal er ook gekeken moeten worden naar 
predatie en/of ziektes die het verschil maken. Met name de toename aan predatoren zorgt 
voor problemen. Wanneer er een besluit moet komen over een jachtverbod op een bepaald 
soort dan lijkt het mij niet meer dan normaal als ook de NOJG, KJV, en WBE’s en FBE’s en 
overige partijen hierin mee worden genomen als het gaat om informatieverstrekking van 
tellingen en andere info die ertoe lijden tot een goed besluit.

Jagers voelen zich verbonden met de natuur en alles wat erin leeft, hopelijk wordt er ook 
een verbinding gelegd met partijen die verder van de jacht en beheer afstaan, zodat er meer 
begrip komt bij de mensen die zich om wat voor reden dan ook inzetten voor onze mooie 
flora en fauna die we in Nederland hebben en de jacht met al z’n kennis en tradities ook een 
onderdeel van onze maatschappij mag zijn voor nu en in de toekomst!

Met vriendelijke groet,
Dennis Kutterik




